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Collega’s,

Hierbij een korte terugkoppeling van de stuurgroep financiering Corona, waar ik namens WJZ aan deelneem.

- Onder deze stuurgroep hangen verschillende werkgroepen, die georganiseerd zijn naar domein (b.v. Zvw, socizal

domein). Voorstel vanuit FEZ in de stuurgroep was om onder deze stuurgroep ook een werkgroep te hangen die vragen

oppakt als niet op reguliere manier (Zvw/WIlz/Wmo) bekostiging kan plaatsvinden, en als sprake kan zijn van

subsidie/opdracht. Dit vanuit het idee dat deze discussies nu vaak ad hoc worden gevoerd. Ik heb, net als verschillende

andere deelnemers aan de stuurgroep, aangegeven dat het goed is als collega’s elkaar goed en snel weten te vinden als

er vragen spelen over subsidie/aanbesteding, maar dat dit niet tot een nieuw regulier vergadercircuit moet leiden.

Conclusie was dat er een groep wordt geformeerd die ad hoc deze vragen bekijkt, zonder b.v. elke week een vergadering
te hebben. Voor ons betekent dit m.i. niet z opzichte van onze reguliere werkwijze. Wel was de vraag naar een

contactpersoon per directie voor deze aroes HERE zou ik hiervoor kunnen noemen?
- Ook kwam nog even aan de orde de meerkosten voor vaccinatie GGZ en de vraag hoe deze gefinancierd moeten worden

(opdracht/subsidie). De terugkoppeling uit de werkgroep was wat vaag/rommelig, en er werd ook weer naar W1Z

gewezen als zouden wij terugkomen op eerdere uitspraken dat een opdracht zou kunnen binnen de aanbestedingsregels.
Ik heb in de stuurgroep duidelijk aangegeven dat ik bij de vorige bespreking van dit onderwerp alleen opties

(subsidie/ heb genoemd, zonder verdere uitwerking of toets van de haalbaarheid. Dit werd door de Stuurgroep
i

ye sluit dus aan bij wat wij eerder bespraken, mocht dit nog terugkomen.
- Ck slot werd kort gesproken over de staatssteunmelding voor vergoedingen in het sociaal domein i.v.m.

. Binnenkort gaat hierover een nota naar de Minister. \Vraag die nog op tafel lag, was of ook PGB bij deze melding
betrokken zou moeten worden. PPGB BEE) leek hier als eerste reactie weinig voor te voelen en verwees

naar de de minimisregeling.

Groeten,


